

**Mission Prayer Movement: United States of America
November 26, 2024**

Updates & prayer points:

PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

Ukraine announced its attack on ammunition warehouses in the Bryansk region, using U.S.-supplied long-range missiles this week for the first deeper incursion into Russia. The U.S. changed its policy regarding the use of these ballistic missiles after North Korean troops joined Russian forces in the war.

Pray for the president and defense officials to be prudent in their support and assistance of Ukraine.

PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL:

The United States vetoed a United Nations Security Council draft resolution against Israel this week. U.S. Ambassador Robert Wood criticized the resolution, which called for an "immediate, unconditional, and permanent cease-fire" that did not guarantee the release of the hostages held by Hamas.

Pray for Israel and U.S. officials as they seek a path for the release of the hostages still in captivity.

PRAY FOR NEEDS ACROSS THE STATE:

The Georgia Appeals Court has canceled the hearing in the Fulton County RICO case against President-elect Donald Trump. Oral arguments had been scheduled after Trump's attorneys appealed to disqualify the district attorney in the case. The hearing has not yet been rescheduled.

For state courts and judges as they hear and rule on cases regarding election integrity and procedures.

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for Dept of Justice officials as they seek to protect the U.S. market from monopolizing actions from businesses.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for legislators in both chambers as they seek to balance safety regulations with the practicalities of rural America.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for wisdom for federal justices and judges as they hear cases regarding states' rights.

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>

宣教禱告運動：美國
2024年11月26日

更新和代禱事項：

祈禱烏克蘭戰爭結束

烏克蘭本周宣布使用美國提供的遠程飛彈襲擊布良斯克地區的彈藥庫，這是對俄羅斯的首次更深層的入侵。在北韓軍隊加入俄羅斯軍隊參戰後，美國改變了使用這些彈道飛彈的政策。

祈求總統和國防官員謹慎支持和援助烏克蘭。

為美國與以色列的關係禱告：

美國本週否決了聯合國安理會針對以色列的決議草案。美國大使羅伯特·伍德批評了該決議，該決議呼籲“立即、無條件和永久停火”，但並不能保證釋放哈馬斯扣押的人質。為以色列和美國官員祈禱，因為他們正在尋求釋放仍被囚禁的人質的途徑。

為全州的需要禱告：

喬治亞州上訴法院取消了針對當選總統唐納德·川普的富爾頓縣 RICO 案的聽證會。在川普的律師上訴取消該案地區檢察官的資格後，安排了口頭辯論。聽證會尚未重新安排。

祈求州法院和法官審理有關選舉公正性和程序的案件並作出裁決。

為美國領導人祈禱：

行政部門：為總統及其政府祈禱

為司法部官員祈禱，因為他們正尋求保護美國市場免受企業的壟斷行為。

立法部門: 為國會參議員和代表祈禱

為參眾兩院的立法者禱告, 因為他們正尋求平衡安全法規與美國農村的實際情況。

司法部門: 為最高法院法官和聯邦法官祈禱

為聯邦法官和法官在審理有關各州權利的案件時祈求智慧。

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>